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Dato: 04-12-2024 

 

Referat fra bestyrelsesmødet onsdag den 27. november 2024             
 

Deltagere: Niels Gram (NG), Jan Nyborg (JN), Ole Nielsen (ON), Anders Michaelsen (AM), Allan 

Christensen (AC), Søren Ishøj (SI) og Susanne Keller (SK). 

 

Mødested: Jan Nyborg 

Tidspunkt: 16:15 – 20:45 

 

Referent: Susanne Keller 

1.   Godkendelse af sidste mødereferat fra den 10. oktober 2024 

• Godkendt 

 

2.   Opfølgning og rapportering af igangværende opgaver 

• Simulatorgolf (SI) 

Det går fremad, dog ikke så hurtigt som ønsket, da der har været behov for 

justeringer/ændringer. 

AC kontakter Kenneth Jørgensen m.h.t. materialer vedr. Trackmann. 

• Kodelås til simulatorgolf (NG) 

Intet nyt 

• Øl og vand leverandør (AC+AM) 

Intet nyt 

• Parkeringsplads biler og cykler (SI) 

Intet nyt 

• Reservation af golfbiler (JN) 

Det blev besluttet, at der indkøbes 2 stk. nøglebokse, så bestilling af buggy 

kan ske i Golfbox. 

• Regulering af varme i klubhuset/kontoret (SI) 

Det bliver der kigget på, når Golfcenteret tilsluttes varmeanlægget. 

  

3. Punkter til behandling med information og begrundelse herfor: 

➢ Ansættelse af ekstra træner (Alle) 

• Det blev besluttet at ansætte Artem Birch pr. 1/3-2025. 

Artem og Thoms G. Larsen deler således en fuldtidsstilling. 

Thomas G. Larsen holder barselsorlov i januar og februar 2025. 

➢ Forberedelse af budget 2025 (ALLE) 

• Samtlige budgetposter blev gennemgået, og det endelige budget godkendes 

på næste bestyrelsesmøde. 

➢ Golf-TV, skal vi fortsætte? (NG) 

• Der har ikke været så meget gang i visning af Golf-TV, men det blev 

besluttet, at vi fortsætter et år mere. 

 

4. Orientering fra Formanden, NG 

➢ Renoveringspuljen 

• Nordea Fonden har en renovationspulje, hvor minimums beløb for ansøgning 

er 200 t.kr. Der vil blive kigget på, om det er noget vi kan gøre brug af. 

➢ Norlys 

• Der kigges på en aftale med Andel/Clever i stedet for at fortsætte med 

Norlys. Den nuværende kontrakt løber frem til september 2025. 
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5. Orientering fra Kassereren, ON  

➢ Regnskab  

• Regnskab blev forelagt og enkelte poster kommenteret. 

6. Orientering fra Sekretæren, SK 

➢ Dokumentstyring – Byggesager 

• SK ønskede at vide, hvor byggesagerne kan ses. Kun igangværende sager kan 

ses på Byg & Miljø. 

 

7. Orientering fra Turnerings- og Lov & Regeludvalget, JN 

➢ Orientering 

• Klubbens matcher for 2025 blev præsenteret, og vil senere komme på 

hjemmesiden. 

• Der vil komme en ny app, så indtastning af score kan ske med markør-

godkendelse. 

 

8. Orientering fra Ungdomsudvalget, AC  

➢ Orientering 

• Der er sendt spørgeskema om træning ud til juniorernes forældre, for at høre om 

tilfredsheden. Det vil blive taget i betragtning ved næste sæsons planlægning. 

 

9. Orientering fra DT-udvalget, AC 

➢ Orientering 

• Der er kommet nye regler for prøvespil op til Danmarksturnerings kampene. 

Der er givet tilsagn om gensidige prøvespil, som aftales klubberne indbyrdes, 

efter aftale med Allan Christensen. 

 

10. Orientering fra Handicapudvalg, JN 

➢ Orientering 

• Antallet af medlemmer der lader sig hcp-regulere efter spil, er lagt mindre end 

det antal der spiller en runde golf. Så mange har ikke et retvisende hcp. 

 

11. Orientering fra Shopudvalget, AC 

➢ Orientering 

• Når Artem Birch tiltræder stillingen i klubben, vil han introducere et nyt mærke, 

som er Titleist. 

 

12. Orientering fra Markedsføringsudvalget, SK 

➢ Redigering af P&P og DGU-app – Hvem 

• Det er fortsat SK der sørger for redigering, men senere vil trænerne også blive 

koblet på. 

➢ Adgangskode – ændring 

SK foretager ændring af adgangskode. 

➢ Webinar: Bookgolf.dk – de første erfaringer 

SK deltager i webinaret, og opfordrede andre fra bestyrelsen til det samme. 

 

13. Orientering fra Medlemsudvalget, NG 

➢ Bankospil 

• Det blev afholdt den 3/11-2024 og var igen en succes, og gav et mindre 

overskud. I 2025 vil der igen blive afholdt bankospil. 

➢ Advodan foredrag 

• Foredraget om testamente og fremtidsfuldmagt var godt besøgt. Deltagerne fik 

sandwich, som venligst var sponseret af Advodan. 
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14. Evt. 

• JN fortalt lidt fra Regionsmødet. Bl.a. 

Så har de unge mennesker en anden tilgang til golfsporten. De er sociale på en 

anden måde på banen. 

Klubben skal måske være mere opmærksom på, at oplyse om ledige tider på 

banen. 

Kontingentet til DGU stiger med 5 kr. pr. medlem. 

På et tidspunkt i fremtiden skal klubberne lave et CO2-regnskab. 

 

15. Næste møde 

• Næste møde er onsdag den 8. januar 2025 hos Jan Nyborg 

Godkendelse af endeligt budget. 

Fastlæggelse af investeringsplan 

Forberedelse af generalforsamling 


